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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2019/20:935 Den sekundära bostadsmarknaden

Boverket har tillsammans med Socialstyrelsen regeringens uppdrag att 
kartlägga den sekundära bostadsmarknaden – hemlösheten i Sverige. En 
kartläggning ska göras vart tredje år och den senaste kartläggningen från 
Boverket kom i 2014.

Med dagens växande utanförskap och stora, svaga grupper som är på väg in på 
bostadsmarknaden är det av stor vikt att vi har en fullgod bild av hur 
hemlösheten ser ut i Sverige.

Min fråga till statsrådet Per Bolund är:

 

Vart har Boverkets rapport om den sekundära bostadsmarknaden, som borde 
kommit 2017, tagit vägen och har statsrådet haft möjlighet att se den?

………………………………………

Cecilie Tenfjord Toftby (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-11
Besvaras senast
2020-02-19 kl. 12.00


